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MOVES#114    Wolf & Ritterskamp  »Arts+Crafts Spectacular«
Animationsfilme
5. April 2016, 20:30 Uhr

Liebe Freunde,
Image Movement freut sich auf Ian Ritterskamp und Sébastien Wolf und ihre 
Filmreihe »Arts+Crafts Spectacular«.

»People sometimes say that the way things happen in the movies is unreal, 
but actually it’s the way things happen to you in life that’s unreal...«

Andy Warhol

Die Kü ̈nstler Ian Ritterskamp und Sébastien Wolf, die beide auch einzeln arbeiten, 
kollaborieren für filmische Werke als Wolf & Ritterskamp. 

In ihrer Reihe Arts+Crafts Spectacular, die mittlerweile bei der dritten Ausgabe 
angekommen ist, schildern und bebildern Wolf & Ritterskamp Episoden aus 
Künstlerleben. Die vielfach ausgezeichneten Filme sind aufwendig produzierte Knetgummi-
Animationen in Stop-Motion-Technik.

Die erste Folge widmet sich einer Landpartie von Gilbert & George, von ihnen selbst 
gesprochen. Die zweite ist ein phantasievolles Spiel, in dem neben anderen Yoko Ono, 
Maurizio Catellans Pferd, Jeff Koons und Bruce La Bruce auftreten. Die dritte und neueste 
Folge schliesslich imaginiert Valerie Solanas gewalttätigen Zusammenstoß mit Andy Warhol 
und die daraus resultierenden traumatischen Konsequenzen für den Künstler –  erzählt aus 
dem Off von Amanda Lear. 

Als Bonusfilm werden wir eine Gemeinschaftsarbeit Wolf & Ritterskamp und Tinka Stock 
zeigen: Our House – ein destruktiver Tanz durch die Geschichte der performativen Kunst, 
mit unter anderem Chris Burden, Gordon Matta-Clark, Niki de Saint Phalle und Joseph 
Beuys. 

Die Künstler werden anwesend sein.
Der Eintritt ist frei.



MOVES#114   Wolf & Ritterskamp   »Arts+Crafts Spectacular«
Animation-film screening
5 April 2016, 8:30pm

Dear Friends,
Image Movement is delighted to have Ian Ritterskamp and Sébastien Wolf as 
guests.

»People sometimes say that the way things happen in the movies is unreal, 
but actually it’s the way things happen to you in life that’s unreal...«

Andy Warhol

The artists Ian Ritterskamp and Sébastien Wolf, who both also work individually, 
collaborate for cinematic works as Wolf & Ritterskamp.

In their series Arts+Crafts Spectacular, which has now arrived at the third edition, Wolf & 
Ritterskamp paint and portray episodes in an artist's life. The award-winning films are 
lavishly produced clay animations in stop-motion technique.

The first episode is dedicated to a country outing of Gilbert & George, narrated by 
themselves. Number two is an imaginative game featuring Yoko Ono, Maurizio Catellan's 
horse, Jeff Koons, Bruce La Bruce among others. The third and latest episode imagines 
Valerie Solanas violent clash with Andy Warhol and the resulting traumatic consequences for 
the artist - told from the off by Amanda Lear. 

As a bonus we will screen Our House, a collaboration with Tinka Stock: a destructive dance 
through the history of performance art, with Chris Burden, Gordon Matta-Clark, Niki de 
Saint Phalle, Joseph Beuys, and others.

The artists will be present.
Admission is free.

(images courtesy of the artists)
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